



# GREIPSTAD FOTBALL

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV

Referat		
Emne	Styremøte	
Dato:	12. august 2024	Tid: 18:30 - 2100
Sted	Klubbhuset, Hortemo	
Til stede:	Trond, Aina, Tom, Vibeke, Jeanette, Fredrik	
Ikke til stede:	Roger, Sondre	
Referent:	Vibeke	

## Fast post:

Sak	Ansvar
Fast post:	Styrets leder
<ul style="list-style-type: none"><li>- Godkjenne referat fra forrige møte<ul style="list-style-type: none"><li>o Referat godkjennes.</li></ul></li><li>- Diverse info<ul style="list-style-type: none"><li>o Det er fortsatt en del tøy som mangler. Lagene har fått beskjed om å sende en samlet tilbakemelding til Kjetil om hva som mangler.</li><li>o Hovedstyremøtet:<ul style="list-style-type: none"><li>▪ Det er sendt inn søknad om tilbygget til hallen. Denne igangsettes så fort som mulig, avhengig av økonomi.</li><li>▪ Løypekomiteen: Det jobbes med å utbedre lysløypa, løypekomiteen har fått midler til dette.</li><li>▪ MVA: Rutinene for tilbakebetaling av mva bør vurderes.</li></ul></li></ul></li><li>- Økonomi status<ul style="list-style-type: none"><li>o Venter på en oversikt. Denne sendes over til styret til orientering når den kommer inn og tas opp som sak i neste styremøte.</li></ul></li><li>- Årshjul</li></ul>	<b><u>Marielle</u></b>
Marked:	Styrets leder
<ul style="list-style-type: none"><li>• Skilt: De fleste har nå betalt. De som ikke betaler tas ned.</li><li>• FT-bygg har betalt for banenavn.</li></ul>	<b><u>Trond/Tom</u></b>
Status sportslig:	Sportslig leder
<ul style="list-style-type: none"><li>- Plan fremover for ungdomsavdelingen<ul style="list-style-type: none"><li>o Ambisjon om damelag i 2027, utvikling av herrelaget og etablere et juniorlag.</li><li>o For å kunne få til dette må det kunne tilbys lønnede trenere for de eldste lagene, hvor disse lagene deltar på dugnader for å finansiere opp til 50 % av beløpet. Det jobbes nå med å få på plass trenere for neste sesong.</li></ul></li></ul>	<b><u>Tom</u></b>



# GREIPSTAD FOTBALL

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV

- Utlån av spillere: Flere andre klubber kontakter klubben for utlån av spillere, hva skal praksisen for dette være? Styret mener dette må vurderes fra sak til sak ut ifra hva som er situasjonen.	
---	--

## Agenda:

Saksnummer	Sak	Ansvar
<b>24/24</b>	Puma-cup	
Referat:	13 lag er påmeldt til nå. Påmeldingsfristen er 8. september. Det må jobbes for å få med flere lag.	
<b>25/24</b>	1 klasse oppstart	
Referat:	Det blir trening i hallen tirsdag 20. august kl. 17. Et par av de unge trenerne har treningen, Trond blir med som støtte for de unge trenerne.	
<b>26/24</b>	Hallen, mye rot. Lage regler som sendes trenere	
Referat:	Det må sendes ut informasjon om at ingen barn skal benytte hallen alene, brikker kan derfor ikke lånes vekk. Det vil bli tatt ut rapporter for å sjekke hvem som har vært sist i hallen, dersom det oppdages hærverk. Brikker som misbrukes vil bli sperret.	
<b>27/24</b>	Fotballfest 17. august, spikre detaljer	
Referat:	De som har mulighet fra styret stiller kl. 1430 for å rigge opp. Still i fotballtøy. Det blir pølser og brus til alle. Søgne og Greipstad sparebank kommer med lykkehjul.	
<b>28/24</b>	Eventuelt	
Referat:	John sin keeperskole: For å dekke inn mat settes deltakeravgiften på 150 kr for medlemmer og 300 kr for andre. Påmelding via Vipps. Innbetalingen merkes med keeperskole og hvilken klubb.  Ny materialforvalter kommer på plass fra neste år.  Ved bruk av klubbhus må en huske å låse etter seg.	
	Neste styremøte: 9. september	